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ČESKO: Tento týden nepatří mezi nudné. Policejní šťára v pražském Dopravním podniku a v
kancelářích některých politiků a manažerů ukázala na skutečnost, kterou je naše tvrzení o
náměstkovi primátora Hlubučkovi staré dva roky, kdy jsme tvrdili, že je to grázl. STAN má
několik zásadních problémů vršících se po úspěšných parlamentních ,,volbách“ a před
blížícími se komunálními. Jen hra na křišťál a smradlavá sebechvála nestačí, řada
stranických průšvihů v posledních měsících zveřejněných je jen vrcholem ledovce a
Hlubuček bude moci pravděpodobně v nejbližších letech poskytovat své služby v některé z
našich věznic. Bohužel se tam asi nesetká s další nedávnou hvězdou našeho politického
nebe exposlancem Ferim z Top09, protože ten bude radši demonstrativně předvádět
pomatení a touhu ukončit svůj život, hlavně když se vyhne odsouzení.

Vyšetřování Hlubučka je na začátku a uvidíme, kam až může zasáhnout politický záměr umravnit
STAN. U náměstka primátora a dalších obviněných se pouze ukazuje, že peníze a moc kazí lidi a
touha po obojím je prostě motorem pro mnohé z nich. Vstupem do politiky si velká část lidí říká o
průšvih. Spojení funkce a možnosti lecos ovlivňovat, přičemž snadno ,,vydělané“ peníze jsou toho
důsledkem, je často důvode k takovému kroku. Prostředí politiky dokáže zkazit i dosud poctivého
člověka. Natož někoho, kdo do ní jde s úmyslem na tom rozhodně neprodělat. Ego mnohých je navíc
dalším článkem do řetězce událostí, které díky možnostem přicházejí. O korupci kolem našich
politiků není pochyb, nevíme o žádném, který by po odchodu zůstal chudým. Pokud to navíc nedělal
tak špatně, jako Standa Gross, pak jsou tito jedinci zajištěni do konce života a ještě většinou získali
jakousi trafiku, a to ať už od státu nebo od vděčných ,,klientů“ z dob politické aktivity. Jestliže Gross
najednou vlastnil pozemky kolem Prahy a zázračně zbohatnul, takový Topolánek si dovolil nedávno
klidně říct, že jeho důchod by nestačil ani na školné pro dítě. Drzost těch, kteří se dostanou k moci,
je nekonečná. Hlubuček STAN, pražské koalici a gay scéně tak moc asi nepomohl. Jen ukázal, že to
funguje stále stejně.

  Vědma Pekarová Adamová vypustila další pověstný balónek, když prohlásila, že 300 milionové
schodky rozpočtu naplánované Pětikoalicí na další roky zachrání rozprodej státního majetku. Který
tím myslela, to nevíme, ale dle všeho se jedná o Budvar, možná zbytek ČEZu a nemovitostí. O
chytrosti předsedkyně Parlamentu lze s úspěchem pochybovat, ale v pozadí vnímáme Mirdu
Kalouska. Vůbec by nebylo překvapením, kdyby vzápětí projevil o nákup něčeho z toho zájem, nebo
by měl ,,vhodného“ klienta. Stát už tak toho moc nevlastní a místo plnění funkce dobrého hospodáře
s možností využít zisky ku prospěchu občanů by radši dle Pekarové měl prodejem látat díry ve státní
pokladně vzniklé šílenými chybami a amatérismem politiků. Přestaňme především posílat peníze a
zbraně na Ukrajinu, starejme se o vlastní občany, hlídejme politiky, aby nekradli, zastavme
vyhazování peněz za pseudovakcíny a naopak za ušetřené peníze kupme nazpátek plynové zásobníky
a začněme jednat po omluvě za smyšlenou kauzu Vrbětice a chování současné vlády s Ruskem o
normalizaci politických a obchodních vztahů.

V Parlamentu z obrazovek promluvil k našim poslancům Volodymyr Zelenskij. Tento komik, který tak
v poslední době pobláznil světové liberály, donutil kolaborující část poslanců povstat a tleskat. Nebýt
SPD, připomínalo by to sjezd severokorejských komunistů a reakci na projev Kim Čong-una. Pánové
tak vášnivě tleskali, až málem kolabovali, soudružky poslankyně měly slzy na krajíčku a zástupci SPD
nevěřícně kroutili hlavou. Zklamáním je řiťolezecké chování poslanců za ANO. To proto, že
předvolební preference z něj dělají vítěze voleb, což by znamenalo jen minimální změnu v zahraniční
politice, a tím i ve vztahu k EU, NATO, USA, Ukrajině a k vlastní ekonomické závislosti. V souvislosti
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s tím je třeba si uvědomit, že Rusové už se nadále nenechají Evropskou unií urážet, přistoupili
k omezování dodávek plynu i jinam než k nám. Blížící se podzim tak bude drsným skokem do reality,
kterou nám postupně připravili Babiš s Fialou, to vše pod dozorem prezidenta Zemana. Přidejme
ještě současnou krizi celé eurozóny, kdy ji opět především Itálie přiblížila k rozpadu. Za této situace
je přechod Chorvatů z kuny na euro naprosto nepochopitelné. Stejně tak vlhký sen Pekarové-
Adamové a mnoha dalších pětikolkářů o jeho přijetí u nás.

Dění ve světě je díky našemu mediálnímu lhaní v oparu. Jisté je, že se ledy hýbají a velký
podíl na tom má Vladimír Putin. Postavil se záměrům Deep State a vstupem na Ukrajinu
ukázal, že se ničeho nebojí a naprosto bezprecedentně drtí ukrajinskou armádu plnou
nacistů vyzbrojovanou Západem. Navíc se Rusku i přes zprávy ze sorovského Seznamu
ekonomicky daří, zatímco velká část zbytku světa je v problémech. Týká s to všech světadílů
a je evidentní že Green Deal postupně likviduje díky uměle vyvolanému kolapsu energetiku,
ekonomiku a standardy dosud vyspělých zemí. V této složité době vyvolal zájem nálezu
velkého množství zlata ve Rwandě, takže tam brzy můžeme očekávat vojenskou akci USA
proti místní vládě. Zástupný důvod se vždy najde, viz Libye. Zajímavá je také daň za ,,prdy“
novozélandských ovcí a krav. Hodně věcí se děje kolem vakcín a dalších záměrů Gatese
očkovat proti čemukoliv. Někde se pokračuje v represi obyvatelstva (Čína), jinde se
připravuje návrat k drsnému přesvědčování k očkování (Rakousko, Francie. Možná celá
EU), u nás to vypadá na pokračování boje mezi přemýšlivými a stádem vedeným politiky a
médii. Jsou i země, kde vše stopnuli, a dokonce vyšetřují zástupce Big Pharmy (Brazílie,
Indie).  Jak vidíte, žádná okurková sezóna se letos konat nebude. A od září začne velmi
drsné období. To už budeme součástí největšího šílenství my všichni.
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